來找小叮做朋友 Our Likkle Tram: Ding Ding

玩法 Instructions:

(1) 列印電車設計圖(A4大小)、發揮創意為「叮叮」增添獨一無二的色彩

Print out the sheet (A4 size) and colour the tram to make it unique

(2)帶同未剪摺的設計圖到香港文化中心大堂的「合家歡多面觀」展覽(「來找小叮做朋友」展區)或香港中央圖書館 二樓兒童活動室的「叮叮電車出沒!」展覽·按指引掃描 後領取「登記票」。歡迎多多發揮創意,設計多款「叮叮」!

Bring your work to "Varied Faces of IAC" Exhibition at Hong Kong Cultural Centre Foyer (the display area of *Our Little Tram: DingDing*) or "Watch Out! DingDing Is Coming" Exhibition at Hong Kong Central Library 2/F Children's Activity Room. Follow the instructions to get the "Registration Ticket". Multiple designs are welcome to show your creativity!

(3)攜同「登記票」前往「叮叮電車出沒!」 展覽,便可將電車以投影方式呈現

Go to "Watch Out! DingDing Is Coming" Exhibition with your "Registration Ticket(s)" and make your tram alive through projection

(4)完成掃描後才好將電車設計圖裁剪 並製作立體的「叮叮」。歡迎購票及 帶同作品,前來觀賞電車流動體驗 劇場《來找小叮做朋友》!

Cut the shape and assemble a 3D-tram only after scanning. Buy a ticket of *Our Little Tram: DingDing* and enjoy the mobile experiential theatre on rail with your own tram!





9/7~15/8/2021



